
Mitä kuuluu, Hirvensalo – Kakskerta? -
aluefoorumi 17.5. 2023

Paikkana Syvälahden koulu sekä Teams

Aluetyönkehittäjä Sari Turpeinen 



Tilaisuuden ohjelma

17.00 Tervetuloa! Kahvitarjoilu 

Kaupungin työntekijät esittäytyvät 

Alueen asukkaiden lähettämät ennakkokysymykset ja kaupungin 

työntekijöiden vastaukset 

Avointa keskustelua – mahdollisuus esittää kysymyksiä kaupungin 

työntekijöille ja työntekijät voivat kertoa oman palvelualueensa kuulumisia 

asukkaille

19.00 Tilaisuus päättyy – kiitos osallistujille! 



Asukkaiden kysymyksiä -
liikuntapaikat
• Kakskerran entisellä koululla olevalla koripallokentälle saatiin pyynnöstä 

toiseen päähän tauluun sukka, mutta toisesta päädystä puuttuu rengas ja 

sukka. 

• Huomio on viety eteenpäin työnjohdolle, selvitetään mitä asialle voi tehdä. 

• Hirvensaloon toivotaan tekonurmikenttää. Liikuntalautakunta merkitsi 

tiedoksi Lauttarannan urheilupuiston päivitetyt liikuntapaikkatarpeet 

lautakunnan kokouksessa marraskuussa 2022 ja esitti 

kaupunginhallitukselle tekonurmihankkeen viemistä investointiohjelmiin ja 

siirtämistä hankesuunnitteluvaiheeseen. Hanke nähdään 

liikuntapalveluiden puolella erittäin tarpeellisena ja sitä pyritään 

edistämään. 



Asukkaiden kysymyksiä -
liikuntapaikat

• Brinkhallin uimarannalle toivotaan 

kunnostamista.

• Uimarannalle on tarkoituksena toteuttaa 

tämän vuoden aikana 

Asukasbudjettihankkeena 

uimahyppytornilaituri, minkä yhteydessä 

uimarannalle tehdään perusparannuksia. 

Aikataulu hankkeen osalta ei kuitenkaan ole 

vielä vahvistunut.  



Asukkaiden kysymyksiä -
vesihuolto
• Miksi Turun Vesihuolto ei toimita puhdasta vettä Kakskerta-Satavan 

Vesiosuuskunnalle?

• Turun Vesihuolto toimittaa vettä Vesiosuuskunnalle sopimuksen mukaan.

• Turun Vesihuollolla ei ole suunnitelmia ottaa Vesiosuuskuntaa hallintaan



Liikenneturvallisuus – asukkaiden 
toiveita
• Milloin Vapparintien asfaltti uusitaan, vaarallisen huono paikoin. Kevyelle 

liikenteelle ja kävelijöille ei ole mitään turvallista väylää ei edes kunnon 

piennarta kulkea.

• Milloin Samppaantielle saataisiin vihdoin pyörätie?

• Kakskerran ja Satavan tiet ovat ELY-keskuksen hallinnoimia. Palautetta voi 

antaa täällä: liikenne.palautevayla.fi/feedback

https://liikenne.palautevayla.fi/feedback


Kakskerran bussipysäkit

• Satavan ja Kakskerran bussipysäkit kuuluvat ELY-keskuksen vastuulle.

• Palautetta bussipysäkeistä voi antaa täällä: ely-keskus.fi/pysakkiasiat

https://www.ely-keskus.fi/pysakkiasiat


Kevyen liikenteen silta 

• Majakkaranta-Hirvensalo kevyenliikenteen silta budjetoitu vuodelle 2024. 



Asukasbudjettihankkeet 

• Hirvensalon-Kakskerran 

suuralueella toteutetaan 

vuonna 2023 kahdeksan 

Asukasbudjettihanketta. 

• Koko alueen budjetti on 270 

000 €.

Uimahyppytornilaituri Hirvensaloon 80 000 €

Frisbeegolfkoreja Hirvensalon alueelle 10 000 €

Friskalanlahden lintutornin uusiminen 45 000 €

Toiminnallinen luontopolku Kakskerran saarelle 10 000 €

Ulkokuntosali Syvälahden koulun läheisyyteen 80 000 €

Hirvensalon laskettelukeskuksen viereisen pulkkamäen 

kunnostus 10 000 €

Laavu ja tulisija Toijaisiin 20 000 €

Laavu ja tulisija Antinlenkin luontopolun läheisyyteen 12 000 €



Asukasbudjetti – lintutorni 

• Friskalanlahden lintutornin 

uusiminen

• Valmistuu todennäköisesti 

syksyllä, riippuen kauanko 

menee 

poikkeuslupakäsittelyssä. 



Asukasbudjetti -
laavuja

• Laavu ja tulisija Toijaisiin –

toteutus valmis

• Laavu ja tulisija Antinlenkin

luontopolun läheisyyteen –

valmistuu kesäkuussa 



Asukasbudjetti – liikuntapaikat 
• Frisbeegolfkoreja Hirvensalon alueelle: Frisbeegolfkorien sijainteja on 

katsottu koulujen läheisyydestä yhdessä luonnonsuojelun kanssa. 

• Ulkokuntosali Syvälahden koulun läheisyyteen: Sijainti Syvälahden koulun 

läheisyyteen on varmistunut ja ulkokuntosalilaitteiden hankinta on 

käynnistymässä.

• Hirvensalon laskettelukeskuksen viereisen pulkkamäen kunnostaminen: 

kunnostus on liikuntapalveluilla valmistelussa. 



Asukasbudjetti – luontopolku 

• Toiminnallinen luontopolku Kakskerran 

saarelle valmistuu kesän aikana. 



Kysymykset ja kommentit



Kiitos!


	Dia 1: Mitä kuuluu, Hirvensalo – Kakskerta? -aluefoorumi 17.5. 2023  
	Dia 2: Tilaisuuden ohjelma
	Dia 3: Asukkaiden kysymyksiä - liikuntapaikat
	Dia 4: Asukkaiden kysymyksiä - liikuntapaikat
	Dia 5: Asukkaiden kysymyksiä - vesihuolto
	Dia 6: Liikenneturvallisuus – asukkaiden toiveita
	Dia 7: Kakskerran bussipysäkit
	Dia 8: Kevyen liikenteen silta 
	Dia 9: Asukasbudjettihankkeet 
	Dia 10: Asukasbudjetti – lintutorni 
	Dia 11: Asukasbudjetti - laavuja
	Dia 12: Asukasbudjetti – liikuntapaikat 
	Dia 13: Asukasbudjetti – luontopolku 
	Dia 14: Kysymykset ja kommentit
	Dia 15: Kiitos!

